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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

„Hogyan tudnak a múzeumok reklám tevékenységük fejlesztéséhez
forráshoz jutni?" címmel a Házszabály 91 . ~-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön miniszteri megh allgatásán egyik kérdésemre azt válaszolta, hogy „A
költségek majd 30%-át optimális esetben eléri a marketing tevékenység :"

Kérdezem Miniszter Urat :

Magyarországon hány százalékát éri el egy kiállítás költségvetésének a marketing
tevékenység támogatása?
Az Ön által meghirdetett projekt tartalmaz ilyen irányú támogatást?
Ha nem, akkor milyen forrásból lehet és milyen módon ilyen támogatáshoz jutni?

Budapest, 2003. december 15 .
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Írásbeli kérdés.
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